
Protokół nr XXXVIII/16 
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 15 grudnia 2016 r. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 16:20. 
Obrady prowadził Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta. 
 
XXXVIII sesja Rady Miasta została zwołana na wniosek prezydenta miasta, w trybie  
art. 20 ust 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. 
 
Ad 1. 
Sesję otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć. 
Po przywitaniu wszystkich obecnych stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali 
znajduje się 21 radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. W trakcie stwierdzania kworum przybył kolejny radny. 
Łącznie obecnych było 22 radnych (nieobecna radna Elżbieta Setnicka). 
 
Do przesłanego radnym porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. W związku 
z tym porządek obrad przedstawia się jak niżej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016; 
2) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2016-2031; 
3) w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2016. 

3. Zakończenie obrad. 
 

 
Ad 2. 
1)Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 – wraz 
z autopoprawką I. 
 
 
Projekt uchwały i autopoprawkę omówiła skarbnik miasta Joanna Hariasz (pisemne 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały). 
 
Grzegorz Mateja poprosił o bliższą informację na temat zadania ujętego w pozycji nr 
18.„Remont Rynku wraz z ulicami przyległymi”. Na zadaniu tym zmniejsza się środki 
o kwotę 35 000,00. Dodał, że wydawało mu się, że kwota na tym zadaniu była 
większa, stąd pytanie, czy coś zostało już wykonane. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta, wyjaśnił, że została wykorzystana 
kwota 5 tys. zł. a główna kwota na dokumentację będzie przeniesiona na przyszły rok. 
 



Ryszard Masalski zauważył, że   zwiększa się ilość zadań niewykonanych lub czas 
wykonania zadań wydłuża się z  powodu braku zgłoszeń  projektantów  do wykonania 
projektów technicznych w trybie przetargowym lub z powodu przedłużających się 
negocjacji cenowych. W związku z tym zastanawia się nad możliwością utworzenia w 
strukturze  Urzędu Miasta biura projektu lub powołanie spółki gminnej do 
wykonywania takich zadań. 
 
Artur Maruszczak potwierdził, że w tym roku było wyjątkowo trudno znaleźć 
projektantów do niektórych projektów. Podzielił się wątpliwościami, czy utworzenie 
gminnego biura projektowego rozwiąże problem, gdyż również procesy 
uzgodnieniowe np. z konserwatorem zabytków, z zakładem energetycznym itp. 
Pochłaniają wiele czasu. Trzeci element, który wpływa na czas rozpoczęcia realizacji 
zadań to uzyskanie map do celów projektowych.  Dodał, że w przyszłym roku sytuacja 
poprawi się z powodu zwiększenia obsady w starostwie.  Zwrócił również uwagę, że 
część zadań wymienionych w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta, 
to zadania, na których uzyskano oszczędności. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał 
projekt uchwały wraz z autopoprawka pod głosowanie: 
  „za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0 
- głosy nieoddane 0. 
(wydruk z głosowania nr 1, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr  XXXVIII /339/16  
 

Rady Miasta  Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 15 grudnia  2016r.     

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2)Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2016-2031 – wraz z autopoprawką 

 
Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
„za”  oddano 21 głosów, 
„przeciw”0 
„wstrzymujących się” 0 
- głos nieoddany 1. 



(wydruk z głosowania nr 2, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała  Nr XXXVIII/340/16  
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 15 grudnia 2016r.                        

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
na lata 2016-2031 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
3)Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2016 
 
Projekt uchwały uzasadniła skarbnik miasta Joanna Hariasz. 
- Dotyczy zadania pod nazwą „ Remont oświetlenia hali sportowej „Śródmieście”: 

 
Realizacja powyższego zadania w 2016 roku nie była możliwa, ze względu na długi 
proces rozeznania rynku, prowadzony był dialog techniczny. Na podstawie zebranych 
danych przeprowadzono postępowanie ofertowe i wybrano najkorzystniejszą ofertę 

 
- dotyczy zadania pod nazwą” Odbudowa sauny na stadionie Kuźniczka”: 
Realizacja powyższego zadania w 2016 roku nie była możliwa, ze względu na fakt, że 
ogłaszane były 4 przetargi. Dopiero w czwartym przetargu został wyłoniony 
wykonawca. Dopilnowanie wszystkich procedur pozwoliło na podpisanie umowy z 
wykonawcą 5.12.2016r. Czas potrzebny na odbudowę sauny wynosi 55 dni. 
 
Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady Andrzej 
Kopeć poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
  „za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0 
- głosy nieoddane 0. 
(wydruk z głosowania nr3, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXXVIII/341/16 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 15 grudnia 2016 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



 

 
Ad 3. 
Przed  zamknięciem obrad przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć złożył 
radnym, pracownikom Urzędu Miasta i jednostek gminnych oraz mieszkańcom 
okolicznościowe życzenia świąteczne. Życzenia złożyła także prezydent miasta Sabina 
Nowosielska. 
 
Następnie przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć zamknął XXXVIII sesję Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
     Andrzej Kopeć 

Sesja zakończyła się o godz. 16:25. 
Protokołowała  H. Olkowska 
 
 
Po sesji odbyło się opłatkowe spotkanie radnych z Panią Sabina Nowosielską, 
Prezydentem Miasta. 
 


